
Protokoll fört vid möte med KDR Ekenässjön den q !>,trtc.m.b er- 2.()2() 
Tid: 16-17.00 

Närvarande: Lennart Lööw, Gunnel Bjäde, Tony Racov. 
Patrik Styrbjörn från Withalabostäder. 

Mötet äger rum på initiativ av Withalabostäders VD med anledning av 
hyressituationen på det nybyggda hyreshuset på Lättebo. 
Patrik inf om att det är svårt att få hyresgäster till ettorna där. 
För tillfället är alla uthyrda men 3 st kommer att bli lediga inom 3 mån. 
Vad gör vi för att få mera intresse för dessa lägenheterna - framför allt ettorna? 
Ingen har hört ngt negativt om detta nybyggda hyrehus. 
Vi diskuterade olika alternativ, BI.a kontakt med företagen, föra fram allt positivt 
med E-sjön, goda förbindelser med buss o tåg mm. 
Patrik noterade ovanstående o flera andra ideer som ska tas med vid marknadsförningen 
av dessa lägenheterna. 
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